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С а с т а н а к  Д е л е г а ц и ј е
С р б и ј е  п р и  C I S M

На годишњем састанку Делегације Србије при Ме ђу -
народном савету за војне спортове (CISM) пред ста в -

љени су резултати рада у протеклој години, као и план
акти вности за 2012. Разговарано је и о формирању тима
ко ји ће радити на реализацији припрема и такмичења у
организацији CISM.

– CISM је организација у којој је учлањено више од
130 земаља и која организује олимпијска, светска, европ -
ска и регионална надметања. Ми смо њени чланови од
2003. године и за то време освојили смо 51 медаљу. То је
ве лики успех због чињенице да Србија на такмичења
одлази искључиво са професионалним војницима који
обављају и своје редовне дужности, што није случај са
осталим земљама које представљају професионални сп -
ортисти – рекао је др Зоран Јефтић, шеф Делегације Ср -
би је при CISM, истичући да је српска делегација једна од
активнијих чланица те светске организације.

Потпуковник мр Драган Тодоров, референт у Одсеку
за војни спорт Војне академије навео је да је тежишна
активност у протеклој години било учешће на петим
Светским војним играма у Рио де Женеиру. 

– Организовали смо и планинско трчање у Димит -
ровграду и полумаратон у Апатину. У овој години плани -
рамо да учествујемо у на другим Светским кадетским
играма које ће се одржати у Русији, као и на неколико
такмичења у војном пентатлону, једрењу, мачевању,
падобранству, џудоу – рекао је Тодоров.

Након састанка, Делегација је организовала свеча -
ност на којој су додељене захвалнице институцијама и
појединцима са којима је остварена успешна сарадња
током 2011. године. ƒ
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П о с е т а  с т у д е н а т а  и з  
Н о в о г  П а з а р а

Министарство одбране у сарадњи са Мисијом ОЕБС
у Србији организовало је посету студената са Уни-

верзитета у Новом Пазару ради њиховог упознавања са
реформама сектора безбедности у систему одбране.

Студенте је поздравила државна секретарка др Та-
ња Мишчевић. Речи захвалности, у име студената, упу-
тио је представник ОЕБС-а Иван Ескива.

Начелник Управе за стратегијско планирање ге не -
рал-мајор др Божидар Форца одржао је предавање на
тему „Реформа система одбране” са посебним освр том
на организацију Министарства одбране, дости гну ти
ниво реформе и приоритете система одбране у бу ду ћ -
но сти. 

Пуковник Душко Павловић, из Војнобезбедносне
агенције, присутне је упознао са безбедносном ситу -
ацијом у југозападном делу Србијe. ƒ

Кадетски парламент
Универзитета одбране

УРек то ра ту Уни вер зи те та од бра не одр жа на је кон -
сти ту тив на сед ни ца Ка дет ског пар ла мен та, те лу

сту дент ског од лу чи ва ња ко је бро ји 15 чла но ва, а по мо -
ћу ко га ка де ти оства ру ју пра ва и шти те ин те ре се на тој
ви со ко школ ској вој ној уста но ви.

За пред сед ни ка Ка дет ског пар ла мен та иза бран је
ка дет Вој не ака де ми је Вик тор Ве реш, а за ње го вог за -
ме ни ка ка дет ки ња Вој но ме ди цин ске ака де ми је Је ле на
Ка тић. За ка де та про рек то ра иза бран је ка дет Вој не
ака де ми је Вла ди мир Ти мо ти је вић.

Они ће за сту па ти ин те ре се 889 ко ле га са Вој не и Вој -
но ме ди цин ске ака де ми је, ко ји су им ука за ли по ве ре ње. 

Ректор Универзитета одбране генерал-мајор проф.
др Миодраг Јевтић најавио је и оснивање Кадетског
истраживачког центра, који ће допринети квалитету
научноистраживачког рада Универзитета одбране. ƒ

Б. М.


